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‘Speciaal onderwijs samen’
HARALD BUIT

HOOGEVEEN Vier scholen voor spe-
ciaal (basis)onderwijs in Hooge-
veen zetten in op gezamenlijke
nieuwbouw, bij de locatie waar het
nieuwe kindcentrum in de wijk
Wolfsbos moet komen.

Het gaat om de scholen De Kame-
leon en De Carrousel (speciaal basis-
onderwijs) en De Aventurijn en G.J.
van der Ploegschool (speciaal onder-
wijs). ,,We willen clustering in een
nieuw gebouw, dicht bij het regulie-
re basisonderwijs’’, zegt Leendert de
Boom, bestuursvoorzitter van
RENN4 (speciaal onderwijs). ,,Dan
kunnen we optimaal invulling ge-
ven aan onze onderwijskundige ta-
ken en zorgplicht voor de kwetsbare
doelgroep.’’

De gemeente Hoogeveen wil niet
verder gaan dan verhuizing van De
Kameleon en De Aventurijn – nu ge-
vestigd in een zwaar verouderd on-
derkomen aan de Reviusweg – naar
een leegstaand schoolgebouw aan
de Lomanlaan. Volgens bestuurs-
voorzitter De Boom is dat onderko-
men ongeschikt voor de doelgroep:
leerlingen van 4 tot en met 12 jaar
met gedragsproblemen of een be-
perking. ,,Het pand aan de Loman-
laan is eveneens oud, inefficiënt in-
gedeeld en heeft het totaal geen uit-
straling. We gaan dat gewoon niet
doen.’’

Het schrappen van de locatie Lo-
manlaan heeft wel gevolgen voor
RENN4. Volgens de bestuursvoorzit-
ter wil de gemeente de boekwaarde
van dat gebouw (161.000 euro) af-
trekken van de investeringskosten
op een andere locatie. Dat zou bete-
kenen dat van de beschikbare
870.000 euro nog zo’n zeven ton

overblijft. ,,Dan wordt het allemaal
wel ergminimaal’’, meent De Boom.

RENN4 werkt met andere onder-
wijsorganisaties in Hoogeveen aan
een integraal huisvestingsplan voor
scholen, waar de geclusterde nieuw-
bouwvoorhet speciaal (basis)onder-
wijs onderdeel van is. Onder dat to-
taalplan ligt een uitgebreid onder-
zoeksrapport van huisvestingsspe-
cialist Hevo. De Boom: ,,Die kijkt
verder dan de NEN-normen die de
gemeente hanteert. Het gaat niet al-
leen om de bouwkundige staat. Er
wordt ook gekeken naar duurzaam-
heid, functionaliteit, bevolkingsont-
wikkeling en actuele tarieven.’’

Toen de gemeente in 2014 een
streep zette door een multifunctio-
neel centrum (mfc) in de wijkWolfs-
bos, is het speciaal (basis)onderwijs
er volgens De Boom bekaaid vanaf
gekomen. ,,We zijn indertijd zelfs

‘Naar de
Lomanlaan?
Dat gaan we
gewoon niet doen’

naar Hoogeveen gekomen met de
belofte van een nieuw gebouw, on-
der één dak met andere scholen.’’ Er
wordt nu ingezet op de bouw van
een kindcentrum, waarin basisscho-
len De Goudvink (openbaar) en De
Krullevaar (christelijk) samen met
een peuterspeelzaal onderdak moe-
ten krijgen. ,,Wij willen daar bij aan-
sluiten. Financieel zijn er mogelijk-
heden voor de gemeente, blijkt uit
een constructie die Breda hanteert.’’

De gang van zaken is voor de op-
positie in de gemeenteraad aanlei-

ding om donderdag vragen te stel-
len aandewethouder over de onder-
wijshuisvesting in Hoogeveen. De
PvdA heeft hierin het voortouw ge-
nomen en wordt gesteund door SP,
VVD, D66 en GroenLinks ,,We willen
van het college weten wat er sinds
juli vorig jaar is gedaan om de huis-
vesting van scholen te verbeteren’’,
zegt PvdA-fractievoorzitter Inge
Oosting.

,,De coalitie heeft in juli 2016 be-
sloten tot de uitvoering van een fors
uitgekleed scenario in Wolfsbos,
maar eind 2017 zien we nog steeds
geen resultaten of een visie op on-
derwijshuisvesting’’, constateert
Oosting. ,,En we praten al vanaf
2010. Ik vind dat echt onvoorstel-
baar.Het gaat niet alleenomprimair
onderwijs, maar ook om het voort-
gezet onderwijs. Je zit in een krimp-
regio. Dat manifesteert zich op ter-
mijn ook in de leerlingencijfers. Dus
moet je goednadenkenoverdehuis-
vesting en de (vak)opleidingendie je
in de benen wil houden. Hoe wil je
het over tien, twintig jaar ingericht
hebben?’’

De oppositie plaatst ook vraagte-
kens bij de normering en financie-
ring door de gemeente. Zo is voor
het kindcentrum in Wolfsbos 3,6
miljoen euro uitgetrokken. Volgens
het openbaar onderwijs, dat er een
basisschool krijgt (De Goudvink), is
dat bedrag ‘volstrekt ontoereikend.’
Oosting: ,,De Rekenkamer van het
Rijk stelt dat de NEN-normen niet in
overeenstemming zijn met de wer-
kelijke kosten. Iets dat deVereniging
van Nederlandse Gemeenten (VNG)
ook erkent. Dus: kom je nu geld te-
kort, dan zal dat bij de aanpak van
een volgende school ook het geval
zijn. En we hebben er als gemeente
nogal wat op het lijstje.’’

Leendert de Boom, bestuursvoorzitter van RENN4, bij het leegstaande schoolge-
bouw aan de Lomanlaan dat hij ongeschikt acht. FOTO GERRIT BOER


